
PROTOKÓŁ nr 8 
z posiedzenia Komisji Budżetowo - Gospodarczej,  

które odbyło się w dniu 21 lutego 2007 roku 
 
 

O godzinie 1300 posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Filip Rżewski, 
przywitał wszystkich zebranych i stwierdził quorum (lista obecności stanowi załącznik          
nr 1 do protokołu) a następnie przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 
3. Zajęcie stanowiska w sprawie proponowanych zmian do projektu budżetu miasta 

Marki na 2007 rok (dział 750 rozdz.75023 Administracja samorządowa). 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Pkt. 2 Przyjęcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt  
pt. „Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia „Stanowiska Rady Miasta 
Marki w sprawie budowy drogi ekspresowej S-8” (Druk nr 33). 
 
Przewodniczący Filip Rżewski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia ww. wniosku. 
 
Głosowanie: 
za przyjęciem wniosku – 8 
przeciwko – 0 
wstrzymało się – 2 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza przyjęła wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt 
pt. „Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia „Stanowiska Rady Miasta 
Marki w sprawie budowy drogi ekspresowej S-8” (Druk nr 33). 
 
Innych wniosków nie zgłoszono. 
 
Pkt. 3 Zajęcie stanowiska w sprawie proponowanych zmian do projektu budżetu miasta Marki 
na 2007 rok. 
 
Przewodniczący Filip Rżewski przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu w dniu 16 lutego 
2007 roku, Komisja postanowiła odroczyć głosowanie w sprawie wydania opinii o wniosku 
Burmistrza Janusza Werczyńskiego o zwiększenie środków w dziale 750, rozdz. 75023 oraz 
dziale 754 rozdz. 75414 Administracja samorządowa. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że po dokonaniu analizy porównawczej danych, 
dotyczących poziomu wynagrodzeń pracowników samorządowych w sąsiednich gminach, 
postanowił zmodyfikować treść wniosku z dnia 15 lutego 2007 roku (załącznik  
nr 2 do protokołu). Następnie przedstawił pismo z dnia 20 lutego 2007 roku (załącznik  
nr 3 do protokołu), w którym proponuje zwiększenie planu wydatków w projekcie budżetu 
miasta Marki na 2007 rok, w Dziale 750, rozdz. 75023 Administracja samorządowa - § 4010, 
§ 4110 i § 4120 o kwotę  530.000,00 zł. 
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W dyskusji udział wzięli radni: Jacek Orych, Tadeusz Skłodowski, Paweł Chojnowski oraz 
Burmistrz Janusz Werczyński. 
 
Przewodniczący Filip Rżewski zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii  
o zaproponowanej poprawce. 
 
Głosowanie: 
za wydaniem pozytywnej opinii – 9 
przeciwko – 0 
wstrzymało się – 2 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała poprawkę do projektu budżetu 
miasta Marki na 2007 rok, polegającą na zwiększeniu planu w Dziale 750, rozdz. 75023 
Administracja samorządowa - § 4010, § 4110 i § 4120 o kwotę  530.000,00 zł. 
 
Pkt. 4 Wydanie opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia „Stanowiska Rady Miasta 
Marki w sprawie budowy drogi ekspresowej S-8” (Druk nr 33)”. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił multimedialną prezentację proponowanych 
wariantów (trzy projekty) przebiegu trasy S-8 przez miasto Marki. Wyjaśnił jednocześnie, 
że prezentowane rozwiązania stanowią jedynie etap studialny projektu trasy, przygotowany 
w ramach działań informacyjno – konsultacyjnych przez Generalną Dyrekcję Dróg 
Krajowych i Autostrad (foldery prezentujące warianty przebiegu trasy stanowią załączniki  
nr 5 do protokołu). Ponieważ przebieg konsultacji społecznych będzie miał wpływ na wybór 
wariantu planowanej inwestycji, zdaniem Burmistrza podjęcie przez Radę uchwały jest 
najlepszą formą wyrażenia stanowiska władz miasta w tej sprawie. 
 
W dyskusji udział wzięli radni: Tadeusz Skłodowski, Paweł Adamczyk, Bogusław 
Dąbkowski, Paweł Chojnowski, Przewodniczący Filip Rżewski oraz Burmistrz Janusz 
Werczyński. 
 
Radny Tadeusz Skłodowski zwrócił uwagę na zapis akapitu trzeciego uzasadnienia do 
projektu uchwały: zdaniem radnego należy dodatkowo podkreślić, że władze miasta postulują 
wybudowanie w pierwszej kolejności odcinka drogi o długości około 1900 m, co pozwoli na 
skierowanie ruchu samochodowego z tras ekspresowych poza teren miasta. 
 
Burmistrz Janusz Werczyński zobowiązał się do przedstawienia w trakcie sesji Rady 
autoporawki do projektu uchwały, dotyczącej poruszonej kwestii. 
 
Następnie Przewodniczący Filip Rżewski zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii  
o projekcie uchwały, zawartym w Druku nr 33. 
 
Komisja Budżetowo – Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia „Stanowiska Rady Miasta Marki w sprawie budowy drogi ekspresowej 
S-8” (Druk nr 33). 
 
 
 

 2



Pkt. 5 Sprawy różne. 
 

1. Burmistrz Janusz Werczyński poinformował o przeznaczeniu w budżecie Komendy 
Stołecznej Policji na 2007 rok kwoty 999,7 tys. zł na budowę komisariatu w Markach. 
Inwestycja została zaplanowania na lata 2007 – 2009, w bieżącym roku ma zostać 
wybudowany stan surowy zamknięty. 

 
2. Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że Mareckie Towarzystwo Sportowe 

„Marcovia 2000” zwróciło się z prośbą o zaplanowanie w budżecie miasta Marki  
na 2007 rok kwoty 50 tys. zł na remont sali sportowej w obiekcie przy ul. Wspólnej. 

 
3. Radny Tadeusz Skłodowski: 

- wyraził wątpliwość, czy zaplanowane w budżecie Komendy Stołecznej Policji 
w 2007 roku środki na budowę komisariatu w Markach, wystarczą  
na wybudowanie obiektu w stanie surowym zamkniętym, ze względu  
na znaczący wzrost cen materiałów budowlanych; 

- zwrócił się z prośbą o wykonanie remontu i uporządkowanie ulicy gruntowej 
łączącej ul. Grunwaldzką z ul. Ciurlionisa. 

 
Na tym zakończono dyskusję w tym punkcie porządku obrad. 
 
Pkt. 6 Zamknięcie posiedzenia.   
 
O godzinie 1400 Przewodniczący Filip Rżewski zamknął posiedzenie Komisji Budżetowo – 
Gospodarczej. 
 
 
Protokołowała 
Elżbieta Jurczyk      Przewodniczący Komisji 
                 Budżetowo – Gospodarczej 
 
               Filip Rżewski 
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